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5. BESTYRELSESMØDE MANDAG D.17.06.2024 KL.19.00 

DCH KOLDING 

Afholdes i DcH Koldings klubhus, Eliassensvej 118, 6000 Kolding 

DAGSORDENEN: 

 

1. Siden sidst: 
1) Instruktør- og trænermøde. 
2) Jysk Mesterskab i Agility. 
3) Kørepladerne på arealet. 
4) NW-klubkonkurrence. 
5) Forespørgsel på leje af klubhus d. 25.7+26.7+27.7 2025. 
6) Klubfest kontra DcH Agility-overbygning samme weekend. 

2. Budget: 
1) DcH Kolding økonomi. 
2) Fodersalg. 
3) Nose Work Mur til DcH Kolding. 
4) Idéer til aktivitetsbane. 
5) Maling til skjulene 
6) Foredrag om ulve I Danmark. 

 
3. Evt. 

1) IPO-Skjul 
2) Høst af vores arealer. 
3) Næste bestyrelsesmøde. 

 
 

REFERAT: 

 

Til stede: Jørn Elsberg, Eva Johansen, Lisbeth Jensen, Lisbeth Lillelund, Gitte Poulsen, Lone Koed, Pia Degn. 

 
1. Siden sidst: 

1) Sidste hånd på indkaldelse/varsling om instruktør- og trænermøde: 

• Hvis der er forslag til instruktørmødet skal det være bestyrelsen i hænde senest 
d.1.9.2024 – således at det kan nå behandling på bestyrelsesmødet d.10.9.2024, 
hvor endelig dagsorden til instruktør- og trænermødet ligeledes sendes ud. 

2) Jysk Mesterskab i Agility blev afholdt i weekenden d.15.6 med stor tilslutning:  

• Vejrguderne var bestemt ikke med os, da det bød på voldsom regn og tordenvejr, 
hvortil at dommerne valgte at stoppe konkurrencen kl.11.20. Virkelig ærgerligt, 
men vejr og vind er ingen herre over. 

• Alle havde fuld forståelse for ovenstående beslutning og stor ros til DcH Kolding for 
det flotte arrangement. 

3) Kørepladerne på vores arealer: 

• Kørepladerne har lagt i over 2 måneder uden at blive brugt og derfor har Jørn 
kontaktet rette instanser og forhørt om der snart sker noget. Der savnes blandt 
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andet beplantning mange steder, hvor der blottet hårdt jord uden vegetation. For 
nu regnes det med at pladerne ligger til efter DcH Koldings store landsdækkende 
agilitystævne i august, hvorefter det forventes at pladerne flyttes og der vil blive 
sået til. 

4) Nose Work klubkonkurrence: 

• D.6.10.2024 er Nose Work klubkonkurrence fastlagt og Gitte får sendt detaljer til 
Jørn, så det kan lægges ind i KlubModul. Klubhus og hal er booket for samme. 

5) Forespørgsel på leje af klubhus i juli 2025: 

• Bestyrelsen giver tilladelse hertil og der gives besked om at booke det allerede nu. 
6) Klubfest og DcH Agility overbygning samme weekend. 

• Efter Jørns henvendelse til den pågældende kredsinstruktør, der står for 
overbygning, er det aftalt at denne sørger for køkkenpersonale, samt at de afslutter 
før lørdag d.16.11.2024, så der kan dækkes op til klubfest samme aften. 
 

2. Budget: 
1) DcH Kolding har en sund økonomi. 
2) Fodersalg ligger for højt og derfor skal det stoppes/sænkes laves andre foranstaltninger 

for samme.  

• Jørn kontakter KlubModul og forhører om det kan lade sig gøre at det KUN er DcH 
Koldings medlemmer der kan få adgang til vores shop. Lige nu står den åben for et 
hvert medlem i DcH. 
Derudover søges på andre muligheder for at ændre salget. 

3) En Nose Work mur er atter på tale. 

• Gitte vil i samarbejde med Jørn få undersøgt hvad og hvordan en sådan kan laves og 
hvor den vil gøres bedst gavn af at stå. 

4) Idéer til Aktivitets- og Sansebanen: 

• Den trænger gevaldig til renovering og nye tiltag og redskaber. 
Der tales om sjove redskaber man har set hos andre DcH foreninger, samt ude hos 
private.  
Pia foreslår at nogle stykker fra bestyrelsen finder sammen en dag i sommer og får 
lavet en brainstorm på hvad nye redskaber kunne indeholde, priser og materialer.  

• Hansenberg skal bruge tegninger af redskaber der ønskes, sådan at det er nemt for 
dem at gå til, hvis de har tiden. 

5) Maling til skjulene: 

• Der er maling til skjulene og skulle vi rende tør, så gives besked til Jørn, da DcH 
Kolding er blevet doneret maling. 

6) Foredrag om ulv i Danmark: 

• Pia forespørger om der kan afholdes et foredrag om ulve i DcH Kolding hen i 
efteråret. 

• Bestyrelsen bliver enige om, at ligge en ”føler” ud og forhører om der er interesse 
for det. Heri kan man måske også forhører hos vores nabo-klubber. 

3. Evt. 
1) IPO-skjul: 

• Der er bred enighed om at de gamle skjul skal fjernes nu. Mange folk har ellers sagt 
at det kunne de godt være behjælpelig med – men desværre har ingen selv taget 
initiativ til det, hvilket gør at der intet sker og det er da rigtig æv.  

• Vi oplever en generel en manglende tilslutning af frivillig hjælp, og det er lige fra 
husdag til hjælp når der afholdes konkurrencer, stævner med mere. 
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• Pia laver et opslag på DcH Koldings Facebook side og forelægger 3 datoer for at 
samle folk til at få det (læs. gamle skjul) fixet her i sommer.  

• Skjulene skal først males i sensommeren, måske sidst august / start september. Det 
skyldes at træet på skjulene lige skal have lov at stå og ”trække vejret” i nogle 
måneder mere efter den megen regn der har været. 

2) Høst af vores arealer: 

• Vores grønne arealer er blevet meget lang og der kommer nu også spørgsmål fra 
medlemmer om, hvornår det klippes. 

• Jørn kontakter landmanden og forhører hos ham. Vi ved at han har haft rigtig travlt, 
da den megen regn har også har påvirket hans hverv. 

3) Næste bestyrelsesmøde: 

• Bestyrelsen holder sommerferie, afholder vores landsdækkende agilitystævne og 
vender tilbage i september til næste møde. 

 
Rigtig god sommer til alle. 

 
 
Ref.// Pia Degn 


